
Usnesení z veřejné schůze obecního zastupitelstva obce Jahodov,  

konané dne 11.2.2025 

 

 

 

Veřejná schůze obecního zastupitelstva obce Jahodov: 

Bere na vědomí. 

1. Kontrola zápisu a usnesení z minulé schůze. Stanovené úkoly byly splněny. 
 

2. Starosta seznámil OZ, že rozpočtové opatření v daném období žádné nebylo. 
 
 

3. Místostarosta informoval obecní zastupitelstvo o konání valné hromady firmy Aqua servis z 
Rychnova nad Kněžnou, obec byla zastoupena místostarostu obce Pavlem Stejskalem. Dle 
informace je firma stabilní investuje do nových technologiích . Dále bylo rozhodnuto, že bude 
na jednu akcii vyplacena dividenda. Obec Jahodov má ve firmě 15ks akcii 
 

4. Starosta předložil informace ohledně srazu rodáků 21. 6. 2025 
 
• Zajištění poutových atrakcí   Sameš – splněno 
• Zajistit nápoje  Samešová  bude za půjčeno zaplatí se pouze otevřené zboží  
• Zajistit uvaření guláše Slezáková 
• Zajistit ukázku kynologie a tréninkového cvičení Stejskal 
• Zajistit hudební vystoupení Janeček 
• Zajistit opravu prezentace + facebook  Samešová ml. 
• Zajistit program pro děti  Bušovský + Kozlová 
• Zajistit mši svatou  Sameš  - splněno 
 
 
 
                                                                                        

Schvaluje: 

1) Starosta informoval zastupitelstvo obce o pokračování kroků ohledně rozšíření vodovodu. 
Aktuálně  byly předáni podklady k zahájení oslovení potenciálních dodavatelů stavby a 
přípravou dokumentů pro podání dotace. OZ odsouhlasilo zástupce obce do výběrové 
komise. Za obec Jahodov  

Pavel Stejskal  
Pavel Motl  
Jiří Bušovský  jako náhradník 
 
2) Inventarizace majetku obce k 31. 12. 2024 



 Inventarizace majetku obce Jahodov k 31. 12. 2024 byla dokončena. Proškolení členů inventarizační 
komise bylo provedeno. Inventura obecního majetku proběhla dle příkazu. 

                 Byla provedena inventura fyzického majetku: 

 Dlouhodobého hmotného a nehmotného majetku 
 Drobného hmotného a nehmotného majetku a zásob 
 A stavu všech účtů 

 

               Nebyly shledány závady. Po schválení „Inventarizační zprávy za rok 2024 „hlasovali všichni 
přítomní zastupitelé. Inventarizační zpráva je součásti zápisu 

 
 

   Jahodov    11.2.2025 

 

 

     
 
      

 

 
     

 

 

 


